Exhibition of Equipment & Services

Second International Symposium on Nuclear Power Plant Life Management

Date: 15-18 October 2007

Time: 9:00 am to 5:00 pm
1.
The exhibition will be held on the 7th floor, Pearl Room (Ballroom), in the ShangHai International Convention Center (SHICC). The exhibition hall is approximately 850 m2 and the space for each both is nine square meters (3*3=9). There are fifteen to twenty booths available.

2.
Exhibitors will be offered the following services:

-
Opportunity to present their organization or company image/idea/product/thesis to the symposium participants and other honored guests face to face.

-
Facilities and materials for nine-square-meter booth decoration.

-
Equipment for standard booth: one table, three chairs, two illuminating lamps, 220V power supply with unidirectional socket (500W limited), Chinese-English fascia board and carpet.
3.
Costs for each booth:

￥28000.00 (US$.3,598.97 at the current exchange rate of  7.78 to 1).
4.
If there are any additional requirements to the services mentioned under 2, please fill in the feedback form on the next page. Extra costs will have to be charged for additional requests, such as special exhibition, additional facilities, interpreter, etc. We will contact you after receiving the feedback and provide you with our best support.

5.
Each exhibitor has to apply for at least one booth. He/she may request more space, if needed. We will try our best to meet the demands.

6.
Considering the number of participants to come, we will follow the "first come, first served" rule in booth allocation.

7.
A detailed floor plan of the exhibition hall will be sent to all registered exhibitors upon confirmation of participation and after payment of the deposit is received.

8.
All the exhibitors must guarantee the following:

-
Please comply with the Laws of the People’s Republic of China during the exhibition period.

-
Please ensure the legitimacy of the technology and the items on display.

-
Please ensure harmlessness of the items on display.

-
No dispute will be caused in intellectual property rights.

-
Please ensure the truth, precision, and legitimacy of all the materials submitted.

9.
The deadline for applications is 2007-06-30.

10.
Payment Conditions:


Exhibitors should pay 50% of the total booth rental in advance within 30 days after receiving the booth location confirmation. And then, please settle the outstanding balance before Oct. 1st, 2007.

Please remit your payment to the following account:

· Beneficiary's Bank: CHINA CONSTRUCTION BANK, JIAXING BRANCH (SWIFT:PCBCCNBJZJJ) 

· Beneficiary's a/c no:33001638739053000022
· Beneficiary: QINSHAN NUCLEAR POWER (GROUP) CORPORATION,LTD. QINSHAN HAIYAN,CHINA
EXHIBITOR
Mrs □   Ms □   Mr □
Family name:……………………………………
Passport No. ………………………………
First name:………………………………………
Company/Organization:………………………………………………………………………...
Address:………………………………………………………………………………………....

City……………………………………Zip Code ……………..Country…………….………..
Tel.:.………………………Fax:………………………E-mail:………………………………..
CONTACT

Please send your confirmation for participation in the exhibition and how many exhibition booths to rent, not later than June 30th, 2007 to the contact person as follows:

Ms. Jiao Zhuo, Qinshan NPP Site, Haiyan, Zhejiang, China

Tel: 
0086-573 6935982

Fax: 
0086 573 6935992
E-mail: 
jiaozh456@yahoo.com.cn
FEEDBACK

If there is any extra demand for the exhibition booth decoration, please fill in the following form:

Lighting: ________________________________________________
Audio facility: ____________________________________________
Video facility: ____________________________________________
Production: ______________________________________________
Printing: ________________________________________________
Others: __________________________________________________

参展须知
日期：2007-10-15~18

时间：9:00AM-17:00PM

1. 展览位于上海国际会议中心7楼明珠厅（原型），总面积850平米。每个单位展览面积为3*3=9平方米，以1个单元展位起租，总数为15~20个单元

2. 参展商在明珠厅每个单位的展区将获得以下内容：

a) 向国际原子能机构大会的与会成员以及其他来宾展示您组织或企业的形象/概念/产品/论文等，提供面对面交流的机会。

b) 9平方米展览面积的布置使用 

c) 基本展台布置： 1桌、3椅、2盏射灯、1个单相电源插座（220v用电限在500W以内），中英文楣板1块，铺设地毯
3. 每一单位展区在会议期间的费用为￥28000.00。按美元兑人民币：7.78：1计的美元价格为$.3598.97。
4. 参展商在展区布置及设备等方面若有另外的要求，请于下附反馈表上填写相应内容，除上述第2条以外的项目（例如要求特装、增加展台设施及另行配备翻译人员等）将另行计费。我们在收到您的反馈后您联系并继续提供相应支持。

5. 允许参展者申请超过一个单元的展位，主办方将视协调整体申请情况尽量予以满足。

6. 因参展单位众多，活动主办方将采取先到先得的原则安排参展。

7. 每一位获得确认并支付定金的参展者将得到一份详细的展厅平面布置图

8. 申请参展的截止日期为2007-6-30。
9. 参展商在参展期间遵守中华人民共和国法律，保证展出展品与技术的合法性，保证展示的物品对人体无害，保证不存在任何知识产权纠纷问题,并保证所有提交资料的真实、准确、合法。

10. 付款方式：
a) 参展单位在得到最后确认后30天内交付展位租金的50%作为定金，其余款项在2007年10月 1日前全部付清。所有款项汇至以下指定帐户：

· 汇入行：建设银行嘉兴分行名称及其SWIFT代码 

·   收款人帐号（机构号＋客户帐号）  

·   收款人的英文名称地址账户名：
参与者

Mrs □   Ms□   Mr□
姓 ……………………… .护照号码………………………………
名………………………………
从属/组织………………………………………………………………………….
地址………………………………………………………………………………..

城市………………………. ..   邮编………….   国家……………….

Phone………………………    Fax………………………E-mail………………………   

联系方式: 

请在二00七年六月三十日之前, 确认您要求参展和要求租赁的展位(间)数量.

联系人: Ms. Jiao Zhuo. 中国浙江省海盐县秦山核电基地, 电话: 0086-573 6935982,  传真: 0086 573 6935992, 电邮: jiaozh456@yahoo.com.cn
如果您对您的展区布置有额外的要求，请填写：

i. 灯光                                       
ii. 音响                                       
iii. 视频                                       
iv. 制作                                       
v. 印刷                                       
vi. 其它                                       
ATTACHMENT
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附明珠厅平面图：

Floor plan of Pearl Room, 7F, SHICC














